
BR.0012.6.4.2025 
 

P R O T O K Ó Ł Nr 11/2025 

ze wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu Międzychodzkiego 

w dniu 22 kwietnia 2025 r. 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w Sali sesyjnej Starosta Powiatowego w Międzychodzie.  

Obrady rozpoczęto o godz.15.03. 
 

Obecni – wg list obecności. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Powiatu Ewa Liśkiewicz, Skarbnik Powiatu Katarzyna Kubicka-
Halasz, Kierownik Referatu GN w/m  Daria Przybylska oraz Inspektor PR w/m Magdalena Dubrowska.  
 
Tematy posiedzenia: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji w dniu 25.03.2025 r. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu na sesję w dniu 24.04. w sprawie: 
a/ wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu garażu usytuowanego na działce nr 

1666 o powierzchni 0,1145 ha, położonej w obrębie Międzychód, gminie Międzychód, 
b/ udzielenia dotacji na prace konserwatorsko – restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków - ambony w Kościele Parafialnym pw. św. Wojciecha w Chrzypsku Wielkim, 
c/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzychodzkiego na lata 2025 – 2032, 
d/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
3. Wolne głosy i wnioski.  
 
Zgodnie z §64 ust.2 Statutu, na prowadzącego obrady wskazano Wiceprzewodniczącego Rady 
Krzysztofa Bartkowiaka.  
 
Ad.1. 
Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi do przedłożonego projektu protokołu. 
 
Radny Przemysław Góźdź wniósł o sprostowanie zapisu w punkcie 2a - wybór komisji konkursowej do 
przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora SP ZOZ. Wskazał, że w 
miejscu „Głosowanie odbyło się w sposób tajny, po podliczeniu głosów, 3 osoby uzyskały tą samą ilość 
głosów: 

1. Ryszard Skiba  
2. Rafał Litke 
3. Daria Bielejewska”, 

w pkt 2. powinno być Daniel Kozubowski, gdyż p. Starosta wszedł do składu komisji w pierwszej turze 
głosowania, uzyskał 8 głosów.  
 
W drodze przeprowadzonego głosowania – 12 głosów „za”, Komisja przyjęła jednogłośnie protokół 
nr 10/2025 z dnia 25.03.2025 r. z uwzględnieniem korekty zapisu w pkt 2a. 
 
Ad.2. 
Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Powiatu w dniu 24.04.2025 r. w sprawie:  
a/ wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu garażu usytuowanego na działce nr 1666 o powierzchni 

0,1145 ha, położonej w obrębie Międzychód, gminie Międzychód – załącznik nr 2 do protokołu,  
Projekt uchwały przedstawiła p. Daria Przybylska. Dodała, że być może projekt uchwały ulegnie 

zmianie w zakresie podstawy prawnej poprzez powołanie się w podstawie również na § 11 ust. 2 
uchwały nr XXXVIII/222/2022 Rady Powiatu Międzychodzkiego z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie 
zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości należących do Powiatu Międzychodzkiego 
oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 
nieoznaczony. W zależności od opinii radcy prawnego projekt uchwały zostanie zmieniony i 
przedstawiony radnym w nowym brzmieniu. 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 
W drodze przeprowadzonego głosowania – 12 głosów „za” – Komisja zaopiniowała pozytywnie 
przedłożony projekt uchwały. 
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b/ udzielenia dotacji na prace konserwatorsko – restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków - ambony w Kościele Parafialnym pw. św. Wojciecha w Chrzypsku Wielkim – załącznik 
nr 3 do protokołu. 

 Projekt uchwały przedstawił Starosta Rafał Litke.  
Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 
W drodze przeprowadzonego głosowania – 12 głosów „za” – Komisja zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 
 
c/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzychodzkiego na lata 2025 – 2032 - 

załącznik nr 4 do protokołu. 
 Projekt uchwały przedstawiła Skarbik Powiatu Katarzyna Kubicka-Halasz.  
 

Godz. 15.15 na posiedzenie Komisji przybył radny Marek Jakóbczyk. 
Od tej pory w Komisji uczestniczy 13 radnych. 

 
Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 
W drodze przeprowadzonego głosowania – 13 głosów „za” – Komisja zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 
 
d/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2025 - załącznik nr 5 do protokołu. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbik Powiatu Katarzyna Kubicka-Halasz.  
Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 
W drodze przeprowadzonego głosowania – 13 głosów „za” – Komisja zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 
 
Ad.3. 
Przewodniczący Rady Ryszard Skiba przedstawił radnym korespondencję, która wpłynęła do Rady 
Powiatu, tj.: 
- zawiadomienie nadzoru prawnego Wojewody Wielkopolskiego o wszczęciu postępowania 

nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr XIII/87/205 Rady Powiatu z dnia 27 
marca 2025 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania nagród finansowych osobom wyróżniającym 
się w dziedzinie sportu i kultury, 

- pismo Sołectwa i mieszkańców wsi Izdebno w sprawie budowy biogazowni na dz. nr 199/1 obręb 
Izdebno-Jabłonowo.  

Dodał, że pełna treść pism zostanie przesłana radnym drogą elektroniczną.  
W sprawie pisma Sołectwa Izdebna wywiązała się krótka dyskusja, z której wynika, iż niektórzy radni 

- Ryszard Skiba, Wiesław Rybarczyk, Przemysław Góźdź - rozmawiali z mieszkańcami i mieszkańcy 
nie są zupełnie przeciwko budowie biogazowni, ale wskazują na zmianę jej lokalizacji ze względu na 
bliskie sąsiedztwo od budynków mieszkalnych – w linii prostej 150 m. Natomiast inwestor jest na „nie”, 
ponieważ rosną koszty. 
 Prowadzący obrady Krzysztof Bartkowiak spuentował, że pismo zostało zaadresowane do Rady 
Powiatu, natomiast Rada nie jest władna w tym zakresie. To jest właściwość Gminy, która ustala warunki 
zabudowy. Podkreślił, że Rada nie ma kompetencji w tym zakresie.  
 
Następnie głos zabrał radny Przemysław Góźdź. Zwrócił się do p. Sekretarz o zabezpieczenie nagrania 
z sesji w miejscu dyskusji - wypowiedzi Przewodniczącego Rady Ryszarda Skiby dotyczącej przebiegu 
komisji – jako uzupełnienie do protokołu sesji. Pan Przewodniczący na uwagi Starosty i moje 
odpowiedział, że nic takiego nie padło. Ja wiem i słyszałem, większość słyszała, że padło i proszę o 
ewentualne przedstawienie tego na sesji. Spuentował, że chce to wyjaśnić, zamknąć. 
 Przewodniczący Ryszard Skiba odpowiedział, że jak najbardziej jest za jeśli coś takiego padło. Nie 
pamiętam, bo to w ferworze. Różne rzeczy czasami bywają, jakieś takie wypowiedzi, dlatego jest za, 
żeby to zabezpieczyć, wyjaśnić, jeżeli jest taka wola. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono.  
 

Protokołowała       Prowadzący obrady 
         
Iwona Juszczyk                  Krzysztof Bartkowiak 
         


